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La dezbaterea publica din data de 19 iunie 2017 privind cresterea animalelor domestice in oras si a celor de companie la bloc, au participat
mai mul?i ceta?eni care au sus?inut diverse puncte de vedere.

La dezbaterea publica din data de 19 iunie 2017 privind cresterea animalelor domestice in oras si a celor de companie la bloc, au participat
mai mul?i ceta?eni care au sus?inut diverse puncte de vedere. Astfel, in urma dezbaterilor, au rezultat mai multe amendamente, dintre
care cele mai controversate au fost:
 
1. Asocia?ia de locatari sa fie cea care sa dea aprobare pentru cresterea la bloc a mai mult de doua animale de companie.
2. In cazul in care anumite utilita?i se calculeaza in func?ie de numarul de membri ai unei familii si nu sunt contorizate, atunci doua pisici
sau doi caini sau o pisica si un caine se vor echivala cu un membru al familiei.

 
Toate aceste propuneri, care sunt ale FOCSANENILOR ce si-au exprimat opinia in cadrul acestei dezbateri publice, urmeaza sa intre in plenul Consiliului Local din
data de 29 iunie 2017, consilierii locali fiind cei care vor aproba sau nu aceste propuneri.
 
Nu in ultimul rand, trebuie precizat faptul ca in ?ara sunt numeroase orase care au aplicat deja o taxa privitoare la trecerea animalelor de companie la intretinere. De
exemplu, la Iasi, exista o hotarare a Consiliului Local, iar in Craiova, decizia este lasata la latitudinea asociatiei.
 

https://www.focsani.info/

